

## 專利曲髮塑型

冷療同樣將美容護理的概念帶入頭髮護理上。

主要針對10吋以下長度之造型,如C-Curl、大鬈、熱療效果(半鬈);Bob 頭等;亦可針對中鬈、埋根細鬈之需求。

CURCELL パイモアカーセルコスメシリーズ 操作ラクラク、思い通りのカールがつくれ サラミド、直路タンパク、ヒマワリ級を合

冷療專用美容劑含高純度角蛋白、膠原、珍貴珍珠粉沫護髮精華及豐富氧份,效果豐盈飽滿、柔韌、軟熟,能提升髮質,保留深層組織,讓秀髮可持續循環再做。有別於傳統破壞性電髮水,曲

度均勻、生動、多變,療後曲度展現活潑動感、更 具彈性,隨時間慢慢回卷,一般於三個月洗水過程 中,一次冷療便能讓客人享受及體會變化過程中多 重自然曲度及柔順美感。

透過冷療的過程,排毒、測試、導入、重組、保護 5道多重修護,即時徹底解決高度受損的髮質,更 可同時營造出不同曲度、質感飽滿輕盈、自然時尚 的曲髮!曲髮塑型及深層修護改造同時進行,髮 質都依然健康亮澤。

Honden Limited



tented hair curning and snaping

## Cold therapy also brings the concept of beauty care to hair care.

It is mainly for the styling of lengths under 10 inches, such as C-Curl, big curl, heat treatment effect (half curl); Bob hair, etc. It can also be used for medium curls and fine curls.



パイモアカーセルコスメシリーズ タステン 操作ラクラク、思い適りのカールがつくれる。 セラミド、真珠タンパク、ヒマワリ油配合



Cold treatment beauty agent contains high purity keratin, collagen, precious pearl powder foam hair care essence and rich oxygen, the effect is rich, full, soft, and gentle, can enhance the hair quality, retain the deep tissue, keeping hair in a sustainable cycle. Unlike the traditional destructive electric shampoo, the curls

are even, vivid and dynamic. After treatment, the curvature shows liveliness, more elasticity, and slowly curls back with time. Generally, in the course of three months of washing, one cold treatment can let customers enjoy and experience the change process of multiple natural curvature and smoothness. Through the cold treatment process, detoxification, testing, infusion, restructuring, and protection, the 5-step multi-care process instantly and completely solves highly damaged hair, and at the same time creates different curvatures, full and light textures, and natural and stylish curls! Curls are styled and deeply conditioned at the same time, and the hair remains healthy and shiny.